
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 23/1/2022

Obrady rozpoczęto 28 marca 2022 o godz. 09:30 , a zakończono o godz. 10:38 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków .

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji poinformował, że porządek obrad został przekazany Radnym wraz
z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Marian Król , Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
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3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2021.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
koneckiego w 2022 roku,

b. uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej,
c. uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy

w powiecie koneckim na lata 2022-2027,
d. określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2022-2027,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

g. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.
5. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 rok.
6. Sprawy różne.

Ad.3.
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2021 .

Sprawozdanie omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała, w których szkołach zatrudnieni są stażyści.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera oznajmił,

że nauczyciele stażyści zatrudnieni są w II Liceum Ogólnokształcące - 2 etaty, w Zespole
Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 - 0,66 etatu, w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 
1,33 etatu, w Zespole Szkół Ponadpodstawowych wStąporkowie - 0,55 etatu i w Poradni
Psychologiczno - Pedagogicznej 0,25 etatu.

Radna Beata Zbróg zapytała ile uczniów z Ukrainy uczy Się w szkołach

ponadpodstawowych.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował, że w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 uczą się 2 osoby, które zostały

włączone do istniejących klas, wStąporkowie - 1 osoba i 2 osoby pytały w I Liceum
Ogólnokształcącym i ZSP Nr 1 w Końskich. Dodał, że tworzenie oddziałów

przygotowawczych jest niezmiernie kosztowne, dlatego zgodnie z sugestią kuratora być może

zostaną utworzone oddziały przygotowawcze między szkolne lub między jednostkami i tam
będą kierowani uczniowie.

Radna Beata Zbróg zapytała czy osoby, które uczęszczają w tej chwili do szkół mówią

po polsku, co z nauką języka polskiego dla nich, jako obcokrajowców i czy mają dwie
godziny w tygodniu dodatkowo.
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Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera oznajmił,

że rozumiejąpo polsku, natomiast odnośnie nauki języka polskiego obcokrajowcy mają dwie
godziny w tygodniu dodatkowo. Dodał, że na obecną chwilę dogadują się, ale są to dane
z ubiegłego tygodnia, ten czas jest skoncentrowany na nauce języka, natomiast o realizacji
podstawy programowej ciężko jest cokolwiek powiedzieć.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek stwierdził, że komisja przyjęła

do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2022 roku,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpionodo głosowania.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego w 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU : 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej ,

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wieigopolan - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy zgodnie z zapisem w § 11
statutu zasadnicze prawa i obowiązki mieszkańca domu w nim zawarte są bardziej
rozbudowane.
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Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej Iwona WieIgopolan
poinformowała, że szczegółowo prawa i obowiązki mieszkańców domu zawarte
są w wewnętrznym Regulaminie Praw i Obowiązków Mieszkańców Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy schemat me był

załącznikiem do statutu.

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej Iwona WieIgopolan
oznajmiła, że schemat nie jest załącznikiemdo statut.

PrzewodniczącyRady Powiatu zapytał ilu pensjonariuszy przebywa w domu.

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej Iwona WieIgopolan
poinformowała, że na obecną chwilę jest 116 mieszkańców.

Radna Beata Zbróg zapytała czy wszyscy pensjonariusze są z niepełnosprawnością

intelektualną.

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej Iwona Wieigopolan
oznajmiła, że w domu zamieszkują osoby z niepełnosprawnością intelektualną i sprzężoną

oraz z zaburzeniami albo porażeniami czterokończynowymi. Dodała, że nie mają dużo

mieszkańców leżących, ale zdarzają się osoby, które np. po COVID-19 poruszają się

na wózku.

Na tym dyskusjęzakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej .

Wyniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) uchwalenia Programu promocj i zatrudnienia oraz aktywizacj i lokalnego rynku pracy
w powiecie koneckim na lata 2022-2027,

Projekt uchwały omówił Marcin Latański - Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu

Pracy w Końskich.
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W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał, jakim zainteresowaniem wśród osób
bezrobotnych cieszą się środki na otwarcie działalności gospodarczej w porównaniu do lat
ubiegłych.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański oznajmił, że jest dużo
mniejsze zainteresowanie wśród osób bezrobotnych pozyskaniem jednorazowych środków

na rozpoczęcie działalności gospodarczej i cały czas są środki dostępne.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał jak wygląda sytuacja z innymi
formami takimi jak prace interwencyjne i staże, czy względem lat ubiegłych nie spadła

popularność.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich poinformował, że zainteresowanie
zarówno stażami jak i pracami interwencyjnymi cieszy się dużą popularnością i jest na tym
samym poziorrne.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w obecnej sytuacji jest
szansa, że pojawią się dodatkowe środki np. na szkolenia, przekwalifikowanie osób
z Ukrainy, czy urząd przygotowuje się do przyjęcia ewentualnych pracowników z Ukrainy.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański oznajmił, że na dzień

dzisiejszy nie ma żadnych wiadomości odnośnie dodatkowych środków w związku

z zatrudnianiem cudzoziemców. Dodał, że od 12 marca zarejestrowało się w urzędzie 157
osób . Polacy stanowią 135 osób, Ukraińcy 22 osoby, z których 7 osób podjęło staż i jedna
osoba rozpoczęłapracę w ramach robót publicznych.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy są to głównie kobiety czy
mężczyźni.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański odpowiedział,

że tylko kobiety.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy będą dodatkowe środki,

czy są programy krajowe, które będą wspierały zatrudnienie cudzoziemców.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański poinformował,

że cudzoziemcy mają możliwość korzystania ze wszystkich form wsparcia na takich samych
prawach jak Polacy pod warunkiem,żezarejestrowani są w Urzędzie Pracy.

Radna Beata Zbróg zapytała, jakie było zainteresowanie podjęciem pracy na naszym rynku
w związku z organizowaną przez Powiatowy Urząd Pracy promocją w Sielpi gdzie przebywa
prawie 1000 osób, ponieważ to by rzutowało, czy chcą u nas zostać czy chcą pojechać dalej.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański oznajmił,

że przypuszcza, iż oni nie wiedzą, co będzie dalej. W ubiegłym tygodniu zorganizowali
szereg spotkań w ośrodkach, w których są ulokowani cudzoziemcy w Sielpi, Modliszewicach,
Stąporkowie i Czarnieckiej Górze. Rozdawali ankiety dla osób, które byłyby zainteresowane
podjęciem pracy, żeby wypisywali swoje kwalifikacje celem ewentualnego dopasowania
w przyszłości ofert pracy. Z Sielpi wróciły 63 ankiety w tym 61 pań i 2 mężczyzn, w których
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osoby zadeklarowały chęć podjęcia pracy w następujących zawodach: kosmetyczka - 4,
sprzedawca -8, fryzjer - 7, cukiernik - 2, księgowa - 1, kelner - 1, pakowacz - 2, pielęgniarka 
2, niania - 4, piekarz - 1, szwaczka - 7, kucharz - 5, farmaceuta - 2, nauczyciel - 2, kierownik
budowy - 2, menedżer - 1, mechanik samochodowy - 2. Ponadto 17 osób zadeklarowało chęć

podjęcia pracy w dowolnym zawodzie. Z Modliszewie wróciło 14 ankiet na około 50 osób
ulokowanych, w tym : kucharz - 1, projektant techniczny - 1, masażysta - 2, sprzedawca - 5,
szwaczka - 1, kierownik produkcji - 1, księgowa - 1, kosmetyczka - 2. Ze Stąporkowa wróciło

5 ankiet: sprzedawca - 3, pracownik produkcj i-l, szwaczka - l. Reasumuj ąc stwierdził,

że problemy dopiero będą, dużo osób nie ma jak potwierdzić swoich kwalifikacji, ponieważ
uciekając z Ukrainy nie zdążyli zabrać odpowiednich dokumentów.

Radna Beata Zbróg zapytała czy w wymienionych zawodach są miejsca na rynku pracy.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański odpowiedział,

że są miejsca w zawodzie szwaczki i w piekarni 2 miejsca,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o usługi

fryzjerskie to też na pewno są miejsca pracy, ponieważ jak kojarzy był deficyt pracowników
w tym zawodzie.

Radna Beata Zbróg zapytała jak wygląda sytuacja z zainteresowaniem nauką języka.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański poinformował,

że odbyło się spotkanie i niektórzy są zainteresowani. Natomiast, jeżeli szkolenie byłoby

organizowane ze środków urzędu to żeby osoby mogły funkcjonować na rynku szkolenie
powinno trwać minimum 3 miesiące, a w chwili obecnej nie wiadomo, co będzie za tydzień,

a co dopiero za 3 miesiące.

Radna Beata Zbróg zapytała czy są specjaliści od dydaktyki, ponieważ próbowała znaleźć

na rynku , ale nie była w stanie, ponieważ jest to nauczanie języka polskiego, jako języka

obcego dorosłych osób.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański potwierdził, że ciężko

jest znaleźć.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz
aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.

Wyniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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d) określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, jakie podmioty mogą składać

wnioski o dofinansowanie uwzględnione w punkcie 11 załącznika do uchwały .

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Urszula Przygodzka odpowiedziała,

że mogą korzystać podmioty indywidualne, ale nie wpłynął żaden wniosek.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, jakie organizacje lub kluby
korzystają z dofinansowania do zajęć sportowych.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka
poinformowała, że z tej formy korzystają Powiatowy Klub Amazonek, Stowarzyszenie Osób
Niewidomych i Niedowidzących oraz dwa stowarzyszenia ze Stąporkowa Senior 50+
i Uniwersytet Trzeciego Wieku. Dodała, że wnioski są składane do końca listopada roku
poprzedniego i głównie dofinansowywane są wyjazdy połączone z elementami rehabilitacji
oraz organizowany dla niewidomych Dzień Białej Laski.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał, czego dotyczy art. 26 i 40 ,
ponieważ nie ma w tych zadaniach przydzielonego dofinansowania.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Urszula Przygodzka oznajmiła,

że zadania z tych pozycji dotyczą rehabilitacji zawodowej i są realizowane przez Powiatowy
Urząd Pracy. Pracownicy na podstawie opracowywanych i przedstawionych pracodawcom
ankiet robią rozeznanie odnośnie zapotrzebowania na poszczególne formy dofinansowania.
Dodała, że jeżeli w ciągu danego roku kalendarzowego wystąpi zapotrzebowanie to wówczas
jest możliwośćprzesunięciaśrodkówpomiędzy zadaniami.

Radna Beata Zbróg dopytała czy zerowe wiersze są po to aby w przypadku konieczności

wsparcia zadania była możliwość przesunięcia środków, natomiast nie wyrzucane
są te zadania, ponieważ są w podstawie prawnej .

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Urszula Przygodzka odpowiedziała,

że nie można tych zdań całkowicie wykreślić, a jedynie wpisać zerową kwotę aby była

możliwość przesunięcia środków w przypadku zapotrzebowania na dane zadanie .

Na tym dyskusję zakończono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zdań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

na 2022 rok.
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Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota , Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełniając wypowiedź Pani Skarbnik poinformował,

że decyzję o pozostawieniu tablic rejestracyjnych będzie podejmował właściciel ale
po wyrażeniu zgody przez pracownika Wydziału Komunikacji i Transportu, który oceni czy
tablice spełnią wymogi wynikające z obowiązującego prawa.

Radna Beata Zbróg zapytała czy zwiększenie środków na przebudowę IV piętra dotyczy
poradni.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że tak.

Radna Beata Zbróg zapytała czy zwiększenie środków na wynagrodzenia pochodne
wynika z podwyżek czy braków na budżecie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że z podwyżek.

Radna Beata Zbróg zapytała czy są to podwyżki uznaniowe czy wynikające z podwyżki

kwoty minimalnego wynagrodzenia.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że zarząd zabezpiecza środki, a dyrektor
każdej jednostki będzie dzielił.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że są to normalne
podwyżki wynagrodzeń.

Radna Beata Zbróg podkreśliła, że są to normalne podwyżki wynagrodzeń, które
nie wynikają z podwyżki pensji minimalnej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że środki wynikające ze wzrostu
minimalnego wynagrodzenia zostały zabezpieczone na etapie projektu budżetu, natomiast
te są dodatkowe.
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Radny Marian Król zapytał czy w związku ze zwiększeniem wkładu własnego na budowę

chodnika w miejscowości Mnin były prowadzone rozmowy z władzami Gminy Słupia

Konecka odnośnie dofinansowania brakującej kwoty.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że zostało wystosowane pismo
aby gmina partycypowała w kosztach w wysokości 50% na pół z powiatem, przy
dofinansowaniu w wysokości 50% z Rządowego Funduszu ale nie otrzymali jeszcze
odpowiedzi.

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek dodał, że podczas sesji zwołanej na czwartek
zapadnie decyzja w sprawie zabezpieczenia środków.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał czy zwiększenie środków

na wynagrodzenia ma związek z podwyżką płac wynikającą z inflacji i oczekiwań

pracowników, natomiast w budżecie zostały zabezpieczone tylko środki na podwyżki

wynikające z najniższego wynagrodzenia.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że tak nikt nie dostał podwyżki poza tymi
osobami, które miały minimalne wynagrodzenie.

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełniając wypowiedź PrzewodniczącegoRady oznajmił,

że nie są to podwyżki uznaniowe tylko wynikające po części z inflacji ale też w związku

ze wzrostem minimalnej kwoty wynagrodzenia. Dodał, że podwyżki rządowe spowodowały

spłaszczenie wynagrodzeń pracowników w Starostwie dlatego Zarząd uznał, że sytuacja
wymaga zmiany.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji. Dodał, że w uzasadnieniu uchwały

jest zawarta cała kwintesencja.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.5.
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 rok .

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że zgodnie z § 36 ust. 3
Statutu Powiatu Koneckiego Komisja jest obowiązana przedstawić Radzie sprawozdanie
ze swojej działalności co najmniej raz w roku oraz w każdym czasie - na żądanie Rady.
Sprawozdanie z prac Komisji zostało udostępnione wraz z zawiadomieniem.

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania.
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Ad.6.
Sprawy różne.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty podziękował za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

pr~~~zący Komisji
Budżetu, R:ol~',C~drowia i Oświaty

" eiech C5wczarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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